
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség képviselı-testületének 2011. január 28. napján megtartott 
nyilvános ülésén. 
 
Helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Koncz József polgármester, Dobóné Koncz Judit alpolgármester, Aranyosi 
Imre, Dr. Béres Imre Sándor, Kampel Lászlóné, Kiss Lajos és Ördög Jakab képviselık. 
Tanácskozási joggal meghívott vendégek: Tóth Imréné dr. jegyzı, Juhászné Sánta Zsuzsanna 
pénzügyi csoportvezetı, Galambos Lajosné óvodavezetı, valamint Nyeste Józsefné nem 
képviselı bizottsági tag. 
A lakosság részérıl Németh László Szentistván, Ságvári u. 29. szám alatti lakos, valamint 
Aranyosi Istvánné a Polgármesteri Hivatal pénzügyi elıadója és Koncz György a Szentistváni 
Mg. Zrt. elnöke. 
Távolmaradását elızetesen bejelentette Koncz Mártonné aljegyzı, valamint Járóka Tamás 
CKÖ elnöke. 
 
 

I. NAPIREND ELİTT 
 
Koncz József polgármester köszönti a megjelenteket. Külön köszönti az Mg. Zrt elnökét, 
valamint a lakosság részérıl megjelent vendéget. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes. 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Koncz Attiláné Tanner Zsuzsanna elıadót. Jegyzıkönyv 
hitelesítésére felkéri Aranyosi Imre és Dr. Béres Imre Sándor  képviselıket.  
Koncz József polgármester az ülés napirendjét szóban ismerteti, melyet a képviselı-testület  
7 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadott. 
 
 

N A P I R E N D 
 
Tárgy:           Elıterjesztı 
1./ Javaslat az önkormányzat 2011. évi költségvetésére. elsı fordulós             Koncz József 
tárgyalás          polgármester 
 
2./ Javaslat a Szennyvíz-üzemeletetı Társulás 2010. évi beszámolójának            Koncz József 
és 2011. évi költségvetésének jóváhagyására.     polgármester 
 
3./ Az önkormányzat 4 éves gazdasági programjának elıkészítése.             Koncz József 
           polgármester 
 
4./ Indítványok, javaslatok 
  - Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl,            Koncz József 
 tett intézkedésekrıl        polgármester 
 
 - Javaslat az óvoda tavaszi-nyári szünetben történı zárvatartására.            Koncz József 
           polgármester 
 
 - Javaslat a Cigány Kisebbségi Önkormányzattal kötendı megállapodás   Koncz József 
 jóváhagyására.        polgármester 
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 - Tájékoztató az új közfoglalkozásról, állásfoglalás kialakítása a               Koncz József 
  pályázatok benyújtásához       polgármester 
 
 - Javaslat törvényességi észrevételhez kapcsolódó rendelet           Tóth Imréné dr 
 módosítására.          jegyzı 
 
 - Javaslat bíráló bizottság tagjainak kijelölésére              Koncz József 
           polgármester 
 

II.  NAPIREND TÁRGYALÁSA 
 
1./ Tárgy:  Javaslat az önkormányzat 2011. évi költségvetésére – elsı fordulós tárgyalás. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy az Mg. Zrt. elnöke jelezte felé, 
hogy ehhez a napirendi ponthoz kíván hozzászólni. Elsıként felkéri a Pénzügyi- és Gazdasági 
Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság állásfoglalását. 
 
Kampel Lászlóné bizottsági elnök köszönetét fejezi ki Nyeste Józsefné bizottsági tagnak a 
segítı szándékért, mellyel segíti munkáját. Elmondja, hogy a bizottság a szokásosnak 
megfelelıen tartotta ülését. Egyhangú vélemény alakult ki minden tag részérıl, hogy nehéz 
gazdasági év elıtt áll az önkormányzat. Minden költségvetés készítésekor megtárgyalja a 
bizottság a lehetıségeket. Célszerő az elırelátó gazdálkodás és gondolkodás, hiszen nem 
tudható, hogy milyen rendkívüli esemény adódhat év közben. Ennek következtében az év 
végén az önkormányzat meg tud majd olyan dolgokat valósítani, amelyeket esetleg év közben 
nem. Elıadja, hogy a bizottság az elıterjesztésben meghatározott létszámkerettel egyhangúlag 
egyetért. A Pénzügyi- és Gazdasági bizottság 4 egyhangú igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül a következı állásfoglalást alakitotta ki a tervezés tovább folytatásához:  a 
mőködési hiány a bevétel 6%-ban kerüljön meghatározásra, a köztisztviselık részére adható 
éves cafeteria keret a jelenleg érvényben lévı illetményalap ötszöröse legyen, a 
közalkalmazottak és munka törvénykönyvének hatálya alá tartozó dolgozók részére havi 
4000,- Ft étkezési utalvány kerüljön kifizetésre. A SZKULTINFO Kft.-nek 2 millió forinttal 
kevesebb legyen az ez évi költségvetési támogatása. 
 
Koncz József polgármester megköszöni a részletes tájékoztatást és megállapítja, hogy nem 
könnyő év elé néz az önkormányzat. Sajnos nem várhatóak azok a központi forrásból 
származó bevételek, amelyek a korábbi években. Elfogytak az önkormányzat tartalékai, a 
pénzügyi források elapadtak. Nincs lekötött pénz, sıt hitelfelvételre is sor került az elmúlt 
évben. Minden intézmény a takarékos gazdálkodást tartotta szem elıtt és csak a 
legszükségesebbeket tervezte be, a mőködıképességet szem elıtt tartva. A központi 
támogatás kb. 14-15 millió forinttal csökkent. Bevétel növekedés van tervezve a 
kintlévıségek behajtása és az iparőzési adó mértékének 1,8%-ra való megemelése miatt. 
Elıadja, hogy a kiadások tervezése az évek óta megszokott módon zajlott. Az 
intézményvezetıkkel a javaslatokat hosszasan és közösen megtárgyalták.  A személyi 
juttatásokban csak a törvény által elıírt kötelezı kiadások lettek betervezve. Ilyen a soros 
lépés és a jubileumi jutalom. Megállapítható, hogy az összes kiadásnak kb. 60-65%-át teszik 
ki a személyi kiadások. Sajnálatos az a tény is, hogy a gyermeklétszám egyre csökken. 
Mutatja az is, hogy Szentistvánon 26 gyermek ballag és 14 elsıosztályos tanuló várható. Ez 
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által még magasabb plusz pénzt kell fordítani az intézmények mőködésére az 
önkormányzatoknak. Ezen összeg az iskolának 37 millió forint, az óvodának 16 millió forint.  
Példaként elmondja, hogy a tagintézményekben az egy gyermekre jutó személyi kiadás 
Szentistvánon 336 eFt, Borsodivánkán 391 eFt és Tiszabábolnán a legmagasabb 537 eFt. Ez is 
mutatja, hogy az elkövetkezendı idıszakban komolyan kell beszélni az iskolák további 
mőködésérıl. 
Véleménye szerint a SZKULTINFO Kft. tevékenységére szükség van ahhoz, hogy élhetı 
legyen a település. Igaz, nem kötelezı feladat, de a lehetıséghez mérten javasolja a 
támogatását. A bizottság állásfoglalásából kiderül, hogy személyi kérdésekben nincs 
csökkentés, de ez nem azt jelenti, hogy nem kell vele foglalkozni, hiszen ezzel lehet a 
legtöbbet spórolni. A finanszírozására hitelt lehet felvenni, amelynek mértéke az 
önkormányzat saját bevételeinek 70%-a. A bevétel nagy részét a gépjármő- és a iparőzési adó 
adja, melynek összege kb. 30 millió forint. Tehát 24-25 millió forint a hitelfelvétel mértéke. 
Ebbıl 10 millió forint az elmúlt évben felvételre került, így marad kb. 15 millió forint 
hitelkeret.  
 
Dobóné Koncz Judit képviselı véleménye megegyezik a Pénzügyi bizottság javaslatával. Az 
elızı ciklusban ı maga is javasolta a cafeteria keret valamint az étkezési utalvány összegének 
csökkentését. A magas hiány miatt egyetért a SZKULTINFO Kft költségvetésének 
csökkentésével. Dicséret illeti a Kft. vezetıjét, hiszen az elızı év végén 1,5 millió forint fel 
nem használt támogatással rendelkeztek. Kérdése az ügyvezetı asszony felé, hogy a jelenlegi 
létszámból tud-e spórolni, meg tudja-e oldani az egész éves feladatokat csökkentett 
létszámmal. 
 
Kiss Lajos képviselı érdeklıdik a korábbi ülésen elhangzott magas összegő kintlévıségek 
behajtásáról és az azóta tett intézkedésekrıl.  Kérdezi, hogy lehet-e  már tudni valamit arról, 
hogy a komposztálással kapcsolat pályázat kapcsán milyen feladat hárul majd az iskolára. 
Már többször is emlegette, de ismét felhívja a figyelmet, hogy az önkormányzatoknak 
felelısséggel kell döntést hozni az oktatási tárulással kapcsolatban. A jelenlegi létszámok is 
ezt mutatják, hiszen Tiszabábolnán négy elsı osztályos tanuló van. A három intézmény 
fenntartásának költségeit csökkenteni kell. Elsı lépés, hogy szeptembertıl Tiszabábolnán az 
elsı és második osztályos tanulók összevonásra kerülnek. Az a véleménye, hogy három 
intézmény helyett csak kettı fenntartásában kellene gondolkodni. Úgy gondolja, hogy a 
problémákról beszélnek a társult önkormányzatok is, de a döntés elodázódik. Szeptemberre 
meg kell találni a megoldást, ebben meghatározó lehet a társult önkormányzatok 
polgármestereinek értekezlete. Nagy probléma az is, hogy a borsodivánkai óvodásokat más 
településre járatják és 6-7 év múlva az ottani iskola nem tud majd mőködni.  
 
Galambos Lajosné óvodavezetı is végzett számításokat. Szentistván szerencsés helyzetben 
van, hiszen az elkövetkezı évekre is megvan a 20 fı körüli csoportonkénti gyermeklétszám. 
Emlékezteti a jelenlévıket, hogy a tiszadorogmai tagóvodában létszám túllépési engedélyt 
kellett kérni, mert 25 helyett 32 volt az ide járó gyermekek száma. Szeptemberben 7 gyermek 
elmegy iskolába, de még akkor is 25 fı marad a csoport létszáma. Megállapítható, hogy az 
óvodai létszám még nem indokol szervezési intézkedést. Egyetért Kiss Lajos képviselı 
borsodivánkai gyermeklétszámról alkotott véleményével, hiszen onnan csak 2 gyermek jár 
Tiszadorogmára óvodába. Az említett településen az is nagy gondot okoz, hogy kevés a 
születés.  
 
Ördög Jakab képviselı kérdése, hogy mi indokolta a létszámkeretben, hogy a köztisztviselık 
közül a részmunkaidıs dolgozók létszáma egyrıl kettıre változott. 
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Dr. Béres Imre Sándor képviselı véleménye szerint a válasz a 2/d táblázatban rejlik, amely 
megmutatja az ország helyzetképét is. Aki még dolgozik, elvárják tıle, hogy a maximumot 
hozza ki magából. Megállapítható, hogy van gazdag réteg, vannak akik elszegényedtek és a 
polgári réteg megszőnt. Sajnos elhagyja az értelmiség nagy része az országot. Információi 
szerint az elmúlt évben több mint 1000 orvos hagyta el az országot. Egyszerően nem érti, 
talán túl sok az eltartott. Megérti, hogy a költségvetés legnagyobb részét a bérek és járulékaik 
emésztik fel, ennek ellenére nincsenek „agyonmotiválva” a dolgozók. Az egészségügyben ez 
az átrendezıdés éve. Az az ígéret, hogy néhány százalékkal korrigálnak majd jövıre. Az 
orvostársadalomban nem néhány százalék, hanem tizedes vesszı lehet a megoldás. Talán a 
közszférában is ez lehet a megoldás.  
 
Aranyosi Imre képviselı véleménye az, hogy nyílt napot kell szervezni a szentistváni 
iskolában a tiszai vonalon élı gyermekek szülei részére, hogy minél több tanulót járassanak 
ide. 
 
Koncz György a Szentistváni Mg. Zrt. elnöke megköszöni a lehetıséget és elmondja, hogy  az 
önkormányzat költségvetéséhez nem tud hozzászólni, de azt tudja, hogy aki költségvetést 
készít, az nagyon nehéz helyzetben van és nagyon sok pénz kell hozzá. A Zrt. az 
önkormányzati választások után ráutaló magatartással igyekezett eleget tenni annak, hogy az 
új képviselı-testülethez való hozzáállása lojális. Két fontos dolgot szeretne elmondani. Az 
elsı, hogy a Polgármesteri Hivatalt levélben tájékoztatta, - annak ellenére, hogy a Statisztikai 
Hivatal az élelmiszer alapanyag árában 5,4 %-os emelkedést mutatott ki,-  hogy nem emeli a 
Zrt. az étkezés árát. A másik az iparőzési adó mértékének emelése, mely meglepetésként érte. 
Több év gyakorlata volt és az elmúlt év decemberében is megtörtént az, hogy a Zrt. az 
iparőzési adó elılegét átutalta az önkormányzathoz az év végi zavartalan mőködés érdekében. 
12 településnek fizet iparőzési adót a cég, összesen 18 millió forint összegben. Ennek több 
mint felét, 10,9 millió forintot Szentistvánra. A jelenlegi emelés 2,5 millió forintos plusz adót 
jelent a Zrt-nek. Az a véleménye, hogy ez az összeg egyik félnek sem döntı, inkább morális 
jelentısége van. Egy barátságos gesztus többet ér, mint a vasvilla. Elmondja, hogy sem a 
döntést megelızıen, sem azt követıen semmilyen személyes egyeztetés, de még levélben 
történı értesítés sem érkezett a Zrt részére. Mindezt nem azért mondja, hogy nem akar a Zrt. 
törvényes kötelességének jogkövetı, törvénytisztelı adófizetıként eleget tenni. Tájékoztatja a 
jelenlévıket, hogy rendelkezik egy kimutatással, mely szerint Szentistván közigazgatási 
területén 4475 hektár gyep és szántó terület van, melybıl a Zrt. mővelése alatt 2247 hektár áll. 
Ebbıl jól látható, hogy a 10,9 millió forint adót a külterületen mővelt földek 50,2%-a után 
fizeti a Zrt. Korábban is kérte már, hogy hozza az önkormányzat nyilvánosságra az adófizetık 
névsorát és a befizetett adójuk összegét. Ezt a kérését az elızı polgármester többször is 
elutasította adatvédelmi okokra hivatkozva. A törvény mindenkire egyformán vonatkozik és 
javasolja, hogy zárt ülés keretében vizsgálják meg az adót fizetık névsorát.  
Emlékezteti a képviselı-testület tagjait, hogy a választás idején két fontos gondolatot 
hangsúlyozott céljaként minden képviselı-jelölt. Az egyik a közbiztonság, a másik a 
munkahely-teremtés. A közbiztonság javításának érdekében a Zrt részérıl, - amennyiben az 
egész települést áthálózó, vagyonvédelmet is figyelembe vevı, teljes kamera rendszer 
kiépítésére kerül sor – 2 millió forintot ajánl fel. Másik fontos dolog a munkahely-teremtés. 
Többször felvette a kapcsolatot a korábbi CKÖ elnökével idény jellegő munka megszervezése 
miatt. Jó példának említi az Igrici községben létrehozott konzerv uborka készítı üzemet, 
melynek létrehozásában maga is részt vett. 
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Véleménye az, hogy rehabilitációs munkahelyet kellene teremteni Szentistvánon. 
Amennyiben az önkormányzat talál egy olyan tevékenységi formát, amelyre társadalmi igény 
és fizetıképes kereslet van, ahhoz a Zrt helyiséget, forgótıkét, ügyintézıi szervezetet biztosít. 
A képviselı-testület döntésére bízza, hogy történjen-e továbbiakban megbeszélés, elırelépés 
az ajánlatokkal kapcsolatban. Végezetül elmondja, hogy 2011. évre ugyanazzal az iparőzési 
adó összeggel tervezte a Zrt. a költségvetését, mint 2010-ben volt.  
 
Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el. 
 
Szünet után. 
 
Válaszadás 
 
Koncz József polgármester Kiss Lajos képviselı reagálására elmondja, hogy az oktatási 
társulás egy bonyolult rendszer. A gyermeklétszám folyamatosan csökken. Többféle 
kimutatása van az intézmények mőködésével kapcsolatban és a következı héten a 
polgármesterek értekezletének egyik fı témája lesz a társulás problémája. Elsı lépcsı, a 
tiszabábolnai tagiskolában az elsı és második osztályos diákok összevonása. Belátható idın 
belül kell tárgyalni a két tagintézmény összevonásáról. Nem lesz könnyő megérteni, de sokáig 
nem tudja fenntartani az önkormányzat ezt az állapotot. A komposztáló berendezés 
megépítésre vonatkozó pályázattal kapcsolatban a napokban zajlott megbeszélés, ahol 
szerzıdés még nem született, csak a feltételek kerültek megfogalmazása. Az 
önkormányzatnak környezetvédelmi alapot kellene képeznie a pályázat miatt, az az iskolának 
van lehetısége a pályázat beadására. Lényege, hogy a településen kb. 200 ingatlanon 
komposztáló edény kihelyezése történik, valamint egy központi helyen komposztáló 
berendezés, egy aprító gép kerül elhelyezésre. Ezáltal megszőnne a településen a zöldhulladék 
engedély nélküli szétdobálása. Az adóhátralék gondja sajnos nem került hosszú ideig a 
testület elé. Az elmúlt ülésen már történt tájékoztatás az adó hátralék nagyságáról és az azóta 
megtett intézkedésekrıl. Folyamatosan keresni kell a megoldást. Megállapítható, hogy a 
hátralék nagy része olyan szociális helyzetben lévı személyeknél áll fenn, akik nem 
rendelkeznek keresettel. Azzal egyetért, hogy nem csak egy gazdálkodó szerv van, akinek 
adófizetési kötelezettsége van és nem tett annak eleget. Nem szabad megengedni, hogy ez a 
hátralékos összeg nagyobbra duzzadjon. Ezt a problémát folyamatosan napirenden kell tartani 
és kezelni kell. 
Egyetért az óvodavezetı asszonnyal, mely szerint az óvodai létszámmal jelenleg még nincs 
gond. Ördög Jakab képviselı kérdésére elmondja, hogy egy fı köztisztviselı átsorolásra 
került napi 8 órából 6 órás munkavégzésre a saját kérésére, egészségügyi okokból. Egyetért 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı gondolataival, de meg kell állapítani, hogy ötszörös-
hatszoros bérrel nem tudjuk felvenni a harcot. Hiányzik az országból a sokszor emlegetett egy 
millió munkahely. Aranyosi Imre képviselı felvetésére elmondja, hogy az iskolai nyílt nap  
szervezés kérdése.  
Koncz György elnök úr hozzászólását megköszönve elıadja, hogy a választás után már sor 
került kettıjük közötti megbeszélésre. Vannak közös érdekeik, ezért egymást segíteni kell. 
Az, hogy a vélemények nem mindig egyeznek, nem baj. Érzi az együttmőködési szándékot, 
melyet külön megköszön. Az iparőzési adó mértékének emelésénél az önkormányzat rossz 
anyagi helyzete volt a fı szempont. Csökkentek a központi bevételek, a tartalékok elfogytak, 
ezért született meg ez a nem egyszerő döntés, melyet több egyeztetés elızött meg. A környezı 
településeken már régóta 2% ennek az adónemnek a mértéke. A képviselı-testület tisztában 
volt a döntés népszerőtlenségével. Elismeri, hogy a döntésrıl nem tájékoztatta a Zrt-t, de ez 
betudható a rutintalanságának.  
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A döntésrıl beszámolt a KTV adásában, ezzel úgy gondolta, hogy eljut az információ 
mindenkihez. Az iparőzési adóelıleg önkormányzathoz történı átutalása – melyet megköszön 
- megelızte az adó mértékének emelését. Több éven keresztül nem történt emelés és ez évben 
sem a maximum értéket szavazta meg a képviselı-testület. Egyértelmően elmondható, hogy 
semmiféle diszkrimináció nem elızte meg az adó mértékének emelésére vonatkozó döntést és 
az önkormányzat gazdálkodásában nagyon fontos szerepe van. A földterület nagyságának 
meghatározásából érti az elnök úr célzását, mely szerint legalább annyi összegő adót kellene 
beszedni másoktól is, mint a Zrt-tıl. Már korábban is elmondta és ismét megerısíti azt a 
kijelentést, hogy az önkormányzat mindent megtesz ezek behajtása érdekében. 
Külön köszöni azokat a javaslatokat, melyeket a képviselı-testület felé tett az elnök úr.  
A közbiztonsággal kapcsolatban elmondja, hogy a napokban felkereste a mezıkövesdi 
Rendır-fıkapitány. Sajnos a Szentistvánon kialakítható rendırırssel kapcsolatban nem sok 
reményt lát. Egyetértett a kamera rendszer kiépítésének gondolatával, de sok aggály merült fel 
ezzel kapcsolatban. A kapitány úr elmondta, hogy 24 órás megfigyelı szolgálat szükséges a 
kamera rendszer megvalósításához, amely nagyon megterhelı. Amennyiben a képviselı-
testület igényli, idıpont egyeztetés után szívesen ellátogat a következı testületi ülésre, ahol 
szívesen válaszol a felmerülı kérdésekre. Jó hír, hogy átveszi a település felügyeletét a 
Mezıkövesdi Rendırkapitányság, így fokozottabb lesz a rendıri jelenlét.  
A munkahelyteremtés az ország egyik legnagyobb gondja. Jelenleg a településen 75 fı az 
aktívkorúak ellátásában részesülık létszáma. Véleménye szerint jó gondolat a rehabilitációs 
munkahely létrehozása és örül a kezdeményezésnek. Már többször foglalkozott a gondolattal 
és két céggel is felvette már a kapcsolatot. Ennek kapcsán megköszöni a Zrt elnökének az 
együttmőködést és a segítıkészséget.  
 
Németh László lakos érdeklıdik az Mg. Zrt elnökétıl az említett Igrici községben létrehozott 
munkahelyrıl. 
 
Koncz György elnök úr rövid ismertetıt mond a romák által jól kihasznált lehetıségrıl és a 
sikerekrıl. 
 
Koncz József polgármester elmondja, hogy kérte a kisebbségi önkormányzat vezetıjének 
segítségét a közmunkások irányításában és felügyeletében. Sajnos az elsı tapasztalatok 
negatívak, még nem tudott felnıni a feladathoz, de bízik a javulásban. 
 
Németh László véleménye szerint a CKÖ elnöke mellett kellene kiállni és felhívni a többiek 
figyelmét, hogy amit az elnökük mond, azt olyan mintha maga a polgármester mondaná. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı sajnálja, hogy nincs jelen a CKÖ elnöke, hiszen mindenki elıtt 
ismeretes, hogy több lehetıséget kaptak már. Példának elmondja, hogy az utóbbi napokban 
Szentistván külterületén lévı fák kivágásán dolgoztak, amit megkaptak az önkormányzattól 
tüzelınek. A kitermelt fát nem hazavitték, hanem eladták és italt vásároltak az árán. 
 
Ördög Jakab képviselı úgy érzi,  hogy a polgármester úr nem értette meg az elnök úr kérését, 
mely szerint a képviselı-testület zárt ülésen tárgyalja meg, hogy kik és milyen mértékő 
iparőzési adót fizetnek. A félreértés elkerülése miatt a képviselı-testület nevében elmondja, 
hogy a korábbi ülésen elhangzott már a kintlévıség összege és az azóta tett intézkedések, de 
név és összetétel szerinti kimutatást nem látott és nem tárgyalt a képviselı-testület. 
Véleménye szerint a településen mőködı legnagyobb gazdálkodó szervvel és annak 
vezetıjével nagyon fontos a jó kapcsolat fenntartása minden tekintetben.  
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Többször is elhangzott már, hogy az adó mértékének emelésével nem biztos, hogy az 
önkormányzat bevétele megnövekszik. A Zrt. elnöke nem nyilatkozott az elkövetkezı 
gazdasági évrıl és nagyon jó lesz, ha annyi összegő adót megfizet a cégük, amennyit az elızı 
évben. Úgy érzi, hogy tájékoztatni kellett volna a Zrt. elnökét a változásról. Bármilyen fontos 
téma adódik a községben, azt közösen meg kell tárgyalni, hiszen évtizedek óta az 
önkormányzat van ráutalva az ı gépeikre, eszközeikre, pénzükre.  
 
Koncz József polgármester nem érzi úgy, hogy elbeszéltek volna egymás mellett. Felhívja a 
figyelmet, hogy az elmúlt húsz évben a képviselı-testület nem beszélt a kintlévıségekrıl, 
hiszen nem is volt információja. A jelenleg mőködı testületnek legalább már van errıl 
tudomása és folyt róla megbeszélés. Azóta foglalkozik vele az önkormányzat és minden 
törvényes eszközt megragad, hogy történjen ezzel kapcsolatban javulás.  
 
Dobóné Koncz Judit képviselı úgy tudja, hogy már megtörtént a név szerinti kigyőjtés, 
jegyzıasszonynál már van lista a hátralék kimutatásáról. 
 
Koncz József polgármester már korábban is hangoztatta, hogy az önkormányzat és az Mg. Zrt 
egymásra van utalva és ezt elismeri most is. Ettıl még a véleményük lehet eltérı.  
Felkéri Bay Judit ügyvezetı igazgatót, hogy válaszoljon a hozzá intézett kérdésre. 
 
Bay Judit SZKULTINFO Kft. ügyvezetıje Dobóné Koncz Judit képviselı kérdésére 
elmondja, hogy lesz a Kft-nél személyi változás ez évben. Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy 
van olyan dolgozója, akiknek megvan a negyven éves munkaviszonya. Jelenleg folyamatban 
van az ügye és a rendelkezésre álló információk szerint nyugdíjba vonulhat az idén. 
Polgármester úrral már beszéltek az illetı státuszáról. Az a véleménye, hogy a helyét nem 
közfoglalkoztatott személlyel szeretné betöltetni. Igyekszik olyan pályázati formát megtalálni, 
amely sem az önkormányzat, sem a SZKULTINFO Kft. költségvetését nem érinti. Elıadja, 
hogy lesznek átszervezések a Kft-nél, melyrıl késıbbi idıpontban ad tájékoztatást a 
képviselı-testület részére. 
 
Mivel több kérdés, javaslat nem volt, Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett. 
 

Állásfoglalás: A képviselı-testület egyhangúlag egyetért a Pénzügyi- és Gazdasági 
Bizottság által javasolt változtatásokkal, és felhatalmazza a polgármestert, a jegyzıt, 
hogy ennek figyelembe vételével készítsék elı a költségvetési rendelet-tervezetet. 

 
2./ Tárgy: Javaslat a Szennyvíz-üzemeltetı Társulás 2010. évi beszámolójának és 2011. évi 
költségvetésének jóváhagyására. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésében elıadja, hogy a Társulási Tanács 
megtárgyalta a 2010-es év munkáját és a 2011. évi feladatokat. Elmondja, hogy a Társulás 
elnökének személyében voltozás történt, mint gesztor önkormányzat polgármestere, maga lett 
a Tanács elnöke. Emlékezteti a jelenlévıket, hogy 2010. év elején szóba került a saját 
üzemeltetésre való áttérés, de október 1. napjától a Heves Megyei Vízmő Zrt. üzemeltet. 
Elmondja, hogy beindult az iszaptároló berendezés megépítése. Problémát az jelentett, hogy 
az elsı körben meghatározott 14 millió forintos beruházási költségbıl a végére 36 millió 
forint lett és ezt nem elızte meg Társulási Tanács döntés.  
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Ennek ellenére örülni kell az iszaptároló berendezés megvalósításának. A telephely már tudott 
iszapot fogadni. Az iszap elszállítása 10-12 millió forint plusz költség lenne a társulásnak.  
Számítások alapján 3-4 év alatt megtérül a beruházás költsége. Problémát jelent, hogy a 
településeken magas a talajvíz és ebbıl óriási mennyiség jut a tisztítókba. Meg kell vizsgálni a 
saját üzemeltetés lehetıségét. Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a Társulási Tanács az ülésén 
elfogadta a beszámolót és az ehhez szükséges módosításokat.  
 
Mivel kérdés, javaslat nem érkezett, Koncz József polgármester külön-külön szavazást 
kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
1/2011. (I..28.) számú határozata 
 
Tárgy: A Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvíz-üzemeltetı Társulás 
2010. évi költségvetési elıirányzat módosításának jóváhagyása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a Szentistván és Térsége Beruházó és 
Kommunális Szennyvíz-üzemeletetı Társulás 2010. évi költségvetési elıirányzatát 27.966 
eFt-tal módositja mind a bevételi, mind a kiadási oldalon. 
Így az eredeti elıirányzat 87.834 eFt-ról 115.800 eFt-ra változik az alábbiak szerint: 
 
Kiadási elıirányzatokon belül: 
- személyi juttatásokat és járulékát       917 ezer Ft-ban 
- dologi kiadásokat               58.712 ezer Ft-ban  
- pénzeszköz átadását                    850 ezer Ft-ban 
- felhalmozási kiadásokat              55.321 ezer Ft-ban 
 
Bevételi elıirányzatokon belül: 
- mőködési bevételét      75.134 ezer Ft-ban 
- felhalmozási bevételét      40.666 ezer Ft-ban  
hagyja jóvá képviselı-testület. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét a szükséges intézkedés 
megtételére. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Koncz József Társulási Tanács elnöke 
 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
2/2011.(I.28.) számú határozata 
 
Tárgy:  A Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvíz-üzemeltetı  Társulás 
2010. évi költségvetési beszámolójának jóváhagyása. 
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Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvíz-üzemeltetı Társulásban 
résztvevı Szentistván nagyközség Önkormányzat Képviselı-testülete a Társulás  2010. évi 
beszámolóját 
 
115.795 e Ft bevétellel, 
115.055 e Ft kiadással jóváhagyja. 
 
A Társulás pénzmaradványát (felhalmozási) 740 ezer Ft-ban hagyja jóvá, mely feladattal 
terhelt szállítói kötelezettségek teljesítésére. 
 
 
A kiadásokon belül 
- személyi juttatásokat és járulékát       917 ezer Ft-ban 
- dologi kiadásokat               58.939 ezer Ft-ban  
- pénzeszköz átadását                    850 ezer Ft-ban 
- felhalmozási kiadásokat              55.349 ezer Ft-ban 
 
A bevételeken belül a 
- mőködési bevételét      76.684 ezer Ft-ban 
- felhalmozási bevételét      39.111  ezer Ft-ban hagyja jóvá  
 
Határidı: azonnal és jogszabályban meghatározottak szerint 
Felelıs: jegyzı, Koncz József Társulási Tanács elnöke 
 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
3/2011.(I.28.) számú határozata 
 
Tárgy:  A Szentistván és Térsége Beruházó és Kommunális Szennyvíz-üzemeltetı Társulás 
2011. évi költségvetésének jóváhagyása 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a Szentistván és Térsége Beruházó és 
Kommunális Szennyvíz-üzemeltetı Társulás 2011. évi költségvetését 
 
87.936 ezer Ft bevétellel 
87.936 ezer Ft kiadással jóváhagyja. 
 
A kiadáson belül a 
- személyi juttatások és járulékát    1.187 ezer Ft-ban 
- dologi kiadását              56.903 ezer Ft-ban 
- pénzeszköz átadását        850 ezer Ft-ban 
- felhalmozási kiadásokat             28.996 ezer Ft-ban 
 
A bevételeken belül a 
- mőködési bevételét     83.196 ezer Ft-ban 
- felhalmozási bevételét      4.740 ezer Ft-ban hagyja jóvá. 
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A képviselı-testület felhatalmazza a Társulási Tanács Elnökét a költségvetés Kincstár felé 
történı elkészítésére és benyújtására. 
 
Határidı: azonnal és a jogszabályban meghatározottak szerint. 
Felelıs: jegyzı, Koncz József Társulási Tanács elnöke 
 
Ezt követıen Koncz József polgármester 10 perc szünetet rendelt el 
 
Az ülésrıl távozott Bay Judit ügyvezetı igazgató, Koncz György a Szentistváni Mg. Zrt 
elnöke és a lakosság részérıl résztvevı Németh László Szentistván, Ságvári u. 29. szám alatti 
lakos. 
 
Szünet után. 
 
3./ Tárgy:  Az önkormányzat 4 éves gazdasági programjának elıkészítése. 
Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester bízik abban, hogy javulnak az anyagi lehetıségek és lesznek olyan 
pályázatok, amelyekhez kevés összegő önerı szükséges. A négy éves gazdasági programba 
azokat a célokat kell kitőzni, amelyek a választás idején megfogalmazódtak. Nem kívánja 
részletezni ezeket a prioritásokat, de emlékezteti a jelenlévıket, hogy egyik legfontosabb 
feladat - az idıjárás viszontagságai miatt - a település vízelvezetésének megoldása. 
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı kijelenti, hogy a víz az úr! Felvetıdött korábbi üléseken, 
hogy a régi, ötven-száz évvel ezelıtt készült térképek alapján meg kell találni azokat a 
pontokat, ahol a víz elvezetésre került és késıbb a huszadik században ezeket betemették. 
Ismeretes, földtanilag olyan helyen van a település, hogy állandósul a fenyegetettség a magas 
talajvíz miatt. Olyan megoldást kell találni, hogy a hirtelen egy-két nap alatt lezúduló 200 mm 
csapadék ne okozzon kárt. Amennyiben erre pályázati lehetıség nyílik - még magas önerı 
esetén is – ezzel a témával komolyan kell foglalkozni. Második fontos prioritás a 
közbiztonság javítása. 
 
Kiss Lajos képviselı szerint a kötelezı feladatokat nézve az óvoda és iskola terén nincs oka a 
képviselı-testületnek a szégyenkezésre. Ezt szinten kell tartani. A közbiztonság javításával 
kapcsolatban az az információja, hogy egy közeli településen egy millió forintért építették ki a 
kamerarendszert. A Zrt. támogatása ehhez nagyon jó alap. Felveti, hogy érdemes lenne a 
testvér-település gondolatának irányába elenni. Ennek nemcsak kulturális, esetleg gazdasági 
haszna is lehetne.  
 
Ördög Jakab képviselı négy feladatot tart nagyon fontosnak. Az elsı a csapadék és talajvíz 
elvezetésének kérdése, annak a csatornarendszernek a segítségével amely régóta 
rendelkezésre áll. Igaz, hogy nem kötelezı feladat a bentlakásos idısek otthonának építése, de 
ha elindult ezzel kapcsolatban a munka, akkor nem szabad elhanyagolni. Információi szerint 
várhatóan az év második felében számíthat az önkormányzat kedvezı pályázati lehetıségre, 
amit ki kell használni. A harmadik fontos feladat az oktatás. Mindenképp irányvonalat kell 
mutatni és ez évben döntést kell hozni az oktatási társulás problémájának megoldására.  
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Idıben láttatni kell a saját szándékot. A negyedik fontosnak tartott feladat – amelyben az 
utóbbi idıszak idıjárása is közrejátszott – a belterületi utak karbantartása. A gumiszınyeggé 
vált altalaj következtében - a fıbb utakat kivéve – a település útjai teljesen tönkrementek. 
Amennyiben ezt a négy feladatot meg tudja valósítani a képviselı-testület ebben a ciklusban, 
nagyon elégedett lehet. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı egyetért az elıterjesztésben megfogalmazott iránymutatással 
és Ördög Jakab képviselı gondolataival is. Kéri, hogy a gazdasági program egyik célja legyen 
a Szentistvánról induló Miskolc-Tiszaújváros felé közlekedı buszjárat elindítása, hiszen ez 
minden képviselı megvalósítandó feladatai között szerepelt a kampány idıszakában.  
 
Kampel Lászlóné képviselı csatlakozik Ördög Jakab képviselıhöz és kéri, hogy a belterületi 
utak karbantartása mellett a járdák karbantartása is legyen a meghatározandó feladatok között.  
 
Mivel több javaslat nem volt, Koncz József polgármester kéri a képviselı-testület 
állásfoglalását. 
 

Állásfoglalás: a képviselı-testület  felhatalmazza polgármesterét, hogy az elhangzottak 
figyelembe vételével készítse elı az önkormányzat gazdasági program javaslatát. 

 
4./ Indítványok, javaslatok 
 

- Tárgy:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett 
intézkedésekrıl 

 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a közvilágítás korszerősítés 
kivitelezése megkezdıdött. A csapadék- és talajvíz miatt a Táncsics út környékén van a 
legtöbb feladat, de a homokzsákolás már megtörtént. A rendırkapitány látogatásáról már 
korábbi napirend keretében beszámolt, amennyiben egyetért a testület, meghívja a testület 
következı ülésére.  
 
 Állásfoglalás: a képviselı-testület a tájékoztatást egyhangúlag tudomásul vette. 
 
 
 - Tárgy: Javaslat az óvoda tavaszi-nyári szünetben történı zárva tartására. 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester az elıterjesztéshez nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı emlékezteti a megjelenteket, hogy elızı testületnek is volt 
ezzel kapcsolatban problémája. Azoknak a szülıknek a kérésére érdeklıdik, akik dolgoznak 
és nem tudják megoldani a gyermekük elhelyezését, hogy megoldható-e a nyári szünet 
idıszaka csak négy hét legyen: augusztus 1-tıl – augusztus 31-ig. 
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Galambos Lajosné óvodavezetı foglalkozott már ezzel a gondolattal. Az óvodában ez a 
gyakorlat alakult ki és hosszú idın keresztül hat hétben határozták meg az óvoda nyári zárva 
tartását. Ebben az idıszakban, - amikor nagyon fontos a takarékos gazdálkodás - plusz 
költséget jelent arra a két hétre a víz és a villamos energia felhasználás díja. Másik döntı 
szempont az volt, hogy az óvodai SZMSZ-ben és Munkatervben is ez az idıszak került 
elfogadásra, melyet figyelembe kell venni. A szülıknek nagyon jó, hogy az óvoda nyitva tart 
egész évben, de az óvodában vannak szabályok. Alkalmazkodni kell egymáshoz. A nyári 
idıszakban kevés a gyermeklétszám és a csoportok összevonásra kerülnek. A gyermekeknek 
és a felnıtteknek is szükségük van a szabadságra. A pedagógusoknak a szabadságon kívül 
már semmi más nincs, amit igénybe tudnak venni. Az a kérése, amennyiben módosításra kerül 
a zárva tartás idıszaka, az ésszerő határokon belül történjen és elsısorban a dolgozó szülık 
gyermekei vehessék ezt igénybe. 
 
Kampel Lászlóné képviselı gazdasági szempontból meggondolatlannak tartja ezt a döntést. 
Azzal egyetért, hogy a dolgozó szülık gyermekeinek biztosítani kell az óvodai felügyeletet. 
Pedagógusként tapasztalta, hogy a nyári idıszakban óvodába járni már nagyon keserves a 
gyermekek számára. Nem áll az önkormányzat olyan anyagi helyzetben, hogy megengedhetı 
legyen ez a plusz szolgáltatás. Azt megérti, hogy ügyeletet kell szervezni. Indítványozza, 
hogy a nyári szünet idıtartama 6 hét legyen és ebbıl az elsı 2 hét idıszakában ügyelet 
kerüljön megszervezésre. 
 
Aranyosi Imre képviselı egyetért, hogy a dolgozó szülık gyermekei részére ügyeletet kell 
biztosítani.  
 
Kampel Lászlóné képviselı módosító indítványa, hogy az óvoda nyári zárva tartása 6 hét 
legyen, ebbıl az elsı két hét ügyelet. 
 
Koncz József polgármester egyetért a felvetésekkel és javasolja, hogy a határozati javaslat 
kerüljön kiegészítésre azzal, hogy a nyári zárva tartás elsı két hetében az óvoda tartson 
ügyeletet azon szülık gyermekei részére, akik dolgoznak és ezért erre az idıre nem tudják a 
gyermekük felügyeletét biztosítani.  
 
A képviselı-testület a felvetésekkel, a módosító indítvánnyal és a polgármester javaslatával 
egyetért és 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta soron következı 
határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
4/2011.(I.28.) számú határozata: 
 
Tárgy:  Közoktatási intézmények fenntartásával kapcsolatos döntések elfogadása 
 
1.) Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete – mint a társulási 
megállapodásban hatáskört gyakorló gesztor önkormányzat Képviselı-testülete – a 
Közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) bekezdés a.) pontjában foglalt 
fenntartói jogkörben eljárva, engedélyezi a Szentistváni Napközi Otthonos Óvoda részére, 
hogy 

- 2011. április 21-tıl  - 2011. április 26-ig terjedı idıtartamban tavaszi szünet miatt, 
- 2011. július 18-tól - 2011. augusztus 31-ig terjedı idıtartamban nyári szünet miatt  
zárva tartson. 
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A képviselı-testület felkéri és egyúttal megbízza az óvoda vezetıjét, hogy az óvoda zárva 
tartása alatti idıszakból 2011. július 18-tól -   2011. július 29-ig – az óvoda szabályzataiban 
foglaltaknak megfelelıen -  szervezzen étkeztetéssel együtt gyermek-felügyeletet azon 
folyamatos munkaviszonnyal rendelkezı dolgozó szülık gyermekei részére, kik ebben az 
idıszakban a gyermekük felügyeletét más módon nem tudják biztosítani.  
 
2.) A képviselı-testület a Közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX: törvény 102. § valamint a 
11/1994.(VI.08.) MKM rendelet 15. és 16. §-ában, továbbá a társulási megállapodásban 
foglaltaknak figyelemmel, 2011. április 14. napján 8-16 óra és 2011. április 15. napján 8-12 
óra közötti idıpontban határozza meg a Szentistváni Napközi Otthonos Óvoda és az István 
Király Általános Iskola 2011/2012-es nevelési-oktatási évre történı beiratkozás idıpontját. 
 
Utasítja a Képviselı-testület az érintett intézmények vezetıit a határozat végrehajtása iránt 
szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidı: értelem szerint, illetve 2011. augusztus 31. 
Felelıs: Napközi Otthonos Óvoda vezetıje és az István Király Általános Iskola igazgatója 
 

- Tárgy:  Javaslat a Cigány Kisebbségi Önkormányzattal kötendı megállapodás 
jóváhagyására. 

 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítést az elıterjesztéssel kapcsolatban nem kíván 
tenni. Megjegyzi, hogy a CKÖ elnökével szemben a bizalom meg volt és most csalódottságot 
érez. 
 
Mivel kérdés, javaslat nem hangzott el, Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett.  
 
Ezt követıen a képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
5/2011.(I.28.) számú határozata 
 
Tárgy:  A Szentistváni Cigány Kisebbségi Önkormányzattal kötendı megállapodás 
jóváhagyása. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete jelen határozat melléklete szerint jóváhagyja 
Szentistván nagyközség Önkormányzata és a Szentistváni Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
közötti megállapodást és felhatalmazza polgármesterét és jegyzıjét a megállapodás aláírására. 
 
Utasítja jegyzıjét, hogy a megállapodás felülvizsgálatára minden év januárjában tegye meg a 
szükséges intézkedést. 
 
Határidı: azonnal és értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester, Tóth Imréné dr. jegyzı 
(A határozat melléklete a jegyzıkönyvhöz írásban csatolva.) 
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- Tárgy: Tájékoztató az új közfoglalkoztatásról, állásfoglalás kialakítása a pályázat 
benyújtásához. 

 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József polgármester szóbeli kiegészítésében elıadja, hogy a közfoglalkoztatási 
rendszer átalakul. Két típusú pályázati felhívás jelent meg, amely 4 órában történı 2-4 
hónapos foglalkoztatást jelent és 95%-os támogatottságú. Ez alapján elkészült egy táblázat, a 
pályázathoz 5% önerı szükséges. Nem lesz egyszerő megértetni az emberekkel és aki nem 
mőködik együtt, annak megvonják a rendelkezésre állási támogatását. 
 
Indítvány, javaslat nem érkezett, Koncz József polgármester szavazást kezdeményezett. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta soron következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
6/2011.(I.28.) számú határozata 
 
Tárgy:  Pályázat benyújtása rövid idejő közfoglalkoztatás támogatására. 
 
Szentistván nagyközség képviselı-testülete megtárgyalta a rövid idejő közfoglalkoztatásra 
vonatkozó elıterjesztés és felhatalmazza polgármesterét, hogy az elıterjesztésben foglaltak 
figyelembe vételével pályázatot nyújtson be a rövid idejő közfoglalkoztatás támogatására, 
továbbá felhatalmazza a közfoglalkoztatás során a munkáltatói jogok gyakorlására. 
A pályázathoz szükséges 5%-os önerıt a Képviselı-testület a 2011. évi költségvetési 
rendeletében biztosítja. 
 
Határidı: 2011. február 15. és értelemszerően 
Felelıs: Koncz József polgármester 
 
 
 - Tárgy: Javaslat törvényességi észrevételhez kapcsolódó rendelet módosítására 
 Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva) 
 
Tóth Imréné dr. jegyzı szóbeli kiegészítésében elıadja, hogy a BAZ Megyei Közigazgatási 
Hivatal vezetıje jogszabálysértésre hívta fel a figyelmét a 2010. november 10. napján tartott 
képviselı-testületi ülésen elfogadott 12/2010.(XI.11.) önkormányzati rendelet megalkotása 
kapcsán. Részletesen ismerteti a problémát. Kéri, hogy a rendelet-tervezetet szíveskedjen a 
Képviselı-testület elfogadni.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el Koncz József polgármester szavazást 
kezdeményezett. 
 
A Képviselı-testület a törvényességi észrevétellel egyetértett és   7 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta rendeletét. 
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SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT Képvisel ı-testületének 
1/2011. (I.31.)  önkormányzati rendelete 

 
A Képviselı-testület és szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 3/2007. (II.26.) 

önkormányzati rendelete módosításáról. 
 
Szentistván nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testülete eredeti jogalkotói hatáskörében 
az Alkotmány 44/A § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alkotmány 44/A § 
(1) bekezdés e.) pontjában, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 18. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következıket rendeli el: 
 
1. § A Képviselı-testület és szervei Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 3/2007. 
(II.26.) önkormányzati rendelete (továbbiakban: SZMSZ) 14. §-a helyébe a következı 
rendelkezés lép:  
„14. § A képviselı-testület tagjainak száma 7 fı (6 fı települési képviselı és 1 fı 
polgármester). A képviselı-testület tagjainak névsorát az SZMSZ 1. számú függeléke 
tartalmazza.” 
2. § (1) Ez a rendelet a kihirdetést követı napon lép hatályba. 
(2) E rendelet hatályba lépésével egyidejőleg hatályát veszti az SZMSZ 1. számú melléklete. 
 
 
  - Tárgy:  Javaslat bíráló bizottság tagjainak megbízására 
 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Koncz József polgármester tájékoztatja a testületet, hogy az általános iskola informatikai 
fejlesztésére benyújtott pályázat kapcsán a közbeszerzési eljárás folyamatban van. A 
közbeszerzési szabályzat szerint javasolja, hogy a képviselı-testület bízza meg a bíráló 
bizottság elnökének Dobóné Koncz Judit Alpolgármestert, tagjainak Kiss Lajos 
iskolaigazgatót, és Aranyosi Istvánné köztisztviselıt. 
Emlékezteti a testületet arra, hogy a szabályzat szerint döntésre jogosult a polgármester. 
 
Mivel kérdés, hozzászólás nem volt, a Képviselı-testület 7 egybehangzó szavazat, tartózkodás 
és ellenszavazat nélkül meghozta következı határozatát: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
7/2011.(I.28.) számú határozata 
 
Tárgy: Bíráló bizottság tagjainak kijelölése. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a „Szentistván Nagyközségben pedagógiai, 
módszertani reformot támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése keretében informatikai 
eszközök beszerzése és kapcsolódó szolgáltatások elvégzése” tárgyában kiírt egyszerő  
közbeszerzési eljárásra beadott ajánlatok elbírálására a bíráló bizottság elnökének felkéri 
Dobóné Koncz Judit alpolgármestert, tagjainak Kiss Lajos iskolaigazgatót és Aranyosi 
Istvánné köztisztviselıt. 
Felkéri polgármesterét, hogy a bizottság munkájáról, a döntésrıl annak meghozatala után 
tájékoztassa a testületet. 
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A képviselı-testület egyidejőleg utólagosan jóváhagyja a polgármester által tett 
intézkedéseket a közbeszerzési eljárás lefolytatására és az önkormányzat 2010. évi  
közbeszerzési tervét az alábbiak szerint egészíti ki: 
 
- a közbeszerzés tárgya: Informatikai infrastruktúra fejlesztése az István Király Általános 
Iskolában. 
- eljárás típus: ajánlattételi felhívás közvetlen megküldése 
- az eljárás megindításának tervezett idıpontja: 2010. december 
- szerzıdés teljesítésének várható idıpontja: 2011. április 
 
Határidı: értelemszerően. 
Felelıs: Koncz József polgármester 

 
 
- Tárgy:  Állásfoglalás kérése térítésköteles egészségügyi ellátáshoz való 
hozzájáruláshoz 

 Elıterjesztı: Koncz József polgármester 
 
Koncz József polgármester emlékezteti a jelenlévıket, hogy a szeptemberi testületi ülésen az 
I. számú körzet háziorvosa felhívta a figyelmet egy méhnyak-rák elleni védıoltás kúra 
lehetıségére. Az elmúlt idıszakban megtörtént az ezzel kapcsolatos igény felmérése és 9 
gyermek kapta meg ezt a védıoltást. A gyermekek szülei kérelemmel fordultak a képviselı-
testülethez, melyben elıadják, hogy a kúra 3 oltásból áll és – a nehéz anyagi helyzetre való 
tekintettel - ebbıl egy oltás árát kérik hozzájárulásként az önkormányzattól. Ez 
gyermekenként 15.900,- Ft támogatást jelent. Kéri a képviselı-testület állásfoglalását. 
 
Dr. Béres Imre Sándor rövid ismertetıt mond ennek a védıoltásnak a fontosságáról. 
 

Állásfoglalás: A képviselı-testület egyhangúan javasolja a polgármesterének a 
térítésköteles egészségügyi ellátáshoz egy oltás összegének megfelelı átmeneti segély 
biztosítását. Felkéri polgármesterét a további szükséges intézkedés megtételére. 

 
 
Képviselıi hozzászólások 
 
Aranyosi Imre képviselı információi szerint Országgyőlési Képviselıi indítvány lesz azon 
településeknél, akinél még a régi rendszerhez kötıdı utcanevek fordulnak elı, hogy ezen 
utcanevek változtatásra kerüljenek. A törvény könnyítést javasol, melynek lényege, hogy a 
érintett lakosnak akkor kell az okmányaiban az utcanév változtatást  végrehajtani, amikor az 
cserére szorul és nem lesz költsége. Az a javaslata, hogy Szentistván településen is 
foglalkozzanak az utcanév változtatás kérdésével, amennyiben majd a törvény elfogadásra 
kerül. 
 
Ördög Jakab képviselı volt polgármesterként elmondja, hogy az akkori képviselı-testület 
felkereste az érintett utcákban lakókat. A lakosok úgy foglaltak állást, hogy nem kívánják az 
utcanevet megváltoztatni. Azt nem lehet kijelenteni, hogy a képviselı-testület nem 
foglalkozott vele. 
 
Dobóné Koncz Judit véleménye az, hogy azóta eltelt húsz év. Egyetért Aranyosi Imre 
képviselıvel. Amennyiben a lakosság egyetért a változtatással, foglalkozni kell vele. 
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Kiss Lajos képviselı szerint az utcabeliek véleménye nélkül ne hozzon errıl döntést a 
képviselı-testület. Pontos közvélemény-kutatást kell végezni, amely legyen egyértelmően 
visszakereshetı. Ezek a kérdések néhány embert érzékenyen érinthetnek és politikai 
jellegőnek hatnak.  
Felhívja a figyelmet, hogy az I. számú orvosi rendelı közelében van egy ingatlan, amelynek 
szép lassan elhordják a kerítését és maga az ingatlan állapota életveszélyessé válhat. Már az 
ablakokat is bedobálták. A villanyóra leolvasó hívta fel a figyelmét, hogy áram alatt vannak a 
villanyvezetékek. Ha a lakás hirtelen összedıl, esetleg tőz üt ki, abból nagy baj lehet. Kéri az 
önkormányzatot szólítsa fel az örökösöket a mielıbbi intézkedésre.  
 
Aranyosi Imre képviselı egyetért, az ingatlan villanyvezetékének mielıbbi kikapcsolása miatt 
sürgısen intézkedni kell. 
 
Dobóné Koncz Judit  elıadja, hogy hozzá, mint  képviselıhöz már többször érkezett Papp 
Rudolfné részérıl panasz. Információi szerint polgármester úr is tud az ı gondjáról. Kéri, 
hogy a jegyzıasszonnyal közösen keressenek megoldást a lakótárs problémájára. 
 
Nyeste Józsefné felhívja a figyelmet, hogy az ún. „Csörgı bolt” elıtti útszakasz teljesen be 
van szakadva, balesetveszélyes az üzletbe való be- és kijutás, valamint a csapadékvíz is nagy 
mennyiségben megáll ezen a területen.  Tudomása van arról, hogy az útszakasz a Közútkezelı 
Kht fenntartása alatt áll. Kéri az önkormányzatot, hogy hívják fel a figyelmüket ennek a 
szakasznak a mielıbbi karbantartására. 
 
Válaszadás 
 
Koncz József polgármester az utcanév változással kapcsolatban javasolja, hogy meg kell várni 
a törvény változtatását és ha ez bekövetkezik, ki kell kérni az érintett lakosok véleményét. Az 
elhagyott ingatlan ügyében és a lakótárs gondjának megoldása érdekében mielıbb megteszi az 
intézkedést.  A javításra szoruló útszakaszt pedig jelezni fogja a Közútkezelı felé. 
  
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. 
 
Kampel Lászlóné és Kiss Lajos képviselık - elızetes jelzés alapján - zárt ülés megtartását 
indítványozták, ezért Koncz József polgármester megköszönte a megjelenést és a nyilvános 
ülést berekesztette. A képviselı-testület zárt ülésen folytatta munkáját, melyrıl külön 
jegyzıkönyv készül. 
 

kmf. 
 
 

Tóth Imréné dr.        Koncz József 
jegyzı         polgármester 

 
 
 

Aranyosi Imre  Dr. Béres Imre Sándor 
jegyzıkönyv hitelesítık 
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